
Bestyrelsesmøde 11.06.2014 

Til stede: Pia, Thomas, Lene, Erwin 

Referatet fra sidste møde var godkendt. 

1.  Økonomi. 

      Thomas gennemgik økonomien. Den ser fornuftig ud. 

2.  Siden sidst. 

      a) Aktivitetsudvalget: Intet nyt. 

      b) Baneudvalget: Rydder op på den store fold. 

      c) Stævneudvalget: World Ranking er aflyst på grund af for få til- 

           meldinger. 

3.  Forsikringer. 

      På grund af 2 hændelser ved Elitestævnet: 1. En rytter slog sit knæ ved 

      at lågen på startboksen slog tilbage. 2. Et vindue på skolens traktor   

      knustes, diskuterede vi, om Skeifa Svendborg skal forsikres og for hvad. 

      Pia snakker med Erik om, hvilke forsikringer skolen har, og hvad de  

      dækker (lånt materiel f.eks.) Fordi stævnet var et DI-stævne, er rytte- 

      rens skade dækket af DI’s forsikring. Erwin udarbejder forslag brev til   

      DI’s sekretariat om forsikringsspørgsmålet. 

4.  Faste folde. 

      Pælene står nu rigtig. Vi gør foldene færdige efter sommerferien. 

5.  Dommerhuse. 

      Projektet venter til efter sommerferien. 

6.  Spørgeskemaer. 

      Skal være klar til Breddestævnet 30.08 - 31.08. 

7.  Banelodder. 

      Uheldigt at vi fik udtrukket 2 banelodder, der er udløbet. Det beklager  

      vi. For fremtiden foretager vi inden afholdelse af Fynsmesterskabet en 

      Opgørelse af de aktive banelodder. Indehaveren af det i år udtrukne  

      aktive banelod får et gavekort, og vi udtrækker 2 nye aktive lodder. 

8.  Eventuelt. 

      Det kunne være sjovt med en cup henover året på udvalgte stævner på 

      Davinde-, Tankefuld- og Orelund banen, med uddeling af vandrepokal. 

      Vi arbejder videre med ideen. 

      Thomas og Erwin har hver for sig undersøgt muligheder for at købe en 

      brugt container til opbevaring af vores grej. Det som Thomas har fundet  

      frem til passer bedst til vores behov. Thomas arbejder videre med det. 

      Inden et køb spørger Pia skolen om tilladelse til, at vi stiller den op på 

      skolens område. 

      I år holdes Cowboyfesten 04.10. 

      Næste bestyrelsesmøde afholdes 19.08.2014. 


